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Svar på spørsmål om utskifting til LED-lys på vegarmatur

I møtebok frå møte i Utval for miljø og samferdsel 6. september er det teke inn følgjande spørsmål frå 
representanten Øyvind Hardeland (A):

«Hordaland fylkeskommune driftar veglysa langs fylkesvegane på følgjande måte:

Fylkeskommunen betalar for straumforbruket.

Driftsutgifter for vedlikehald av linjer og utskifting av armatur vert kompensert etter ein fast sum med 
kvar enkelt kommune.

Etter nye krav kan det ikkje nyttast armatur med kvikksølv lampar ved utskifting til nye.

Ein lyt derfor skifta desse ut til eventuelt LED-lys. Dette er ein kostnad som kommunane vanskelig 
kan ta aleine for fylkeskommunale vegarmatur.

Innanfor fagmiljø meiner ein at det er store besparing av straumforbruk og stor miljøgevinst dersom 
alle veglysa vert skifta over til LED. Det vert hevda at det vil vera økonomisk gevinst å låna til 
utskifting.

Spørsmålet er derfor:
Kan Hordaland fylkeskommune ta initiativ for å løysa denne utfordringa?»

Spørsmålet vert i sin heilskap søkt avklart i samband med rulleringa av HFK sin drift og 
vedlikehaldsstrategi. Det vert lagt opp til sak om dette i MISA i desember.


